
Rada Gminy Lisewo 

Radni-Sesja 

Protokół nr XLI/2022 

XLI Sesja w dniu 14 czerwca 2022  

Obrady rozpoczęto 14 czerwca 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:22 tego samego dnia. 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad i otwarcie Sesji. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

Obecni: 

1. Maria Adamczyk 

2. Beata Brzozowska 

3. Tomasz Chmarzyński 

4. Iwona Dobosz 

5. Anna Dulska 

6. Piotr Goliński 

7. Marek Góreczny 

8. Bartosz Jaworski 

9. Iwona Kamińska 

10. Antoni Kowalski 

11. Elżbieta Lewandowska 

12. Aleksandra Uchacz 

13. Adam Wojnowski 

14. Marcin Wysocki 

15. Monika Zając 

 

Po stwierdzeniu kworum Przewodniczący Rady Piotr Goliński otworzył XLI Sesję Rady Gminy 

Lisewo. 

W Sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Jakub Kochowicz, Sekretarz Gminy Katarzyna Gostkowska, 

Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska, Zastępca Wójta Gminy, Inspektor Ds. Pozyskiwania 

Funduszy Zewnętrznych i Promocji Agnieszka Dalke, Radca prawny Anna Kaszubowska, Insp. 

Ds. Obsługi Finansowo-Księgowej Urzędu Ewa Stachewicz, Kierownik GOPS Monika Kowal, 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Lisewie Marzenna Szpręglewska, Podinsp. Ds. Oświaty, 

Kultury i Sportu Angelika Lewandowska, Informatyk Michał Lewandowski, Kierownik GUWK 

Michał Szpręglewski, Dyrektor ZSP Grzegorz Zalewski 

 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad i otwarcie Sesji. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Wyznaczenie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XL Sesji. 

5. Informacja z działalności Wójta Gminy Lisewo. 

6. Przyjęcie sprawozdań Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

7. Informacje z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Lisewo. 



8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Lisewie 

9. Raport o stanie Gminy Lisewo w 2021 r. 

a) przedstawienie przez Wójta Gminy Lisewo raportu o stanie Gminy Lisewo w 2021 r.; 

b) debata nad raportem; 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lisewo wotum zaufania – projekt 

nr 1. 

10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Lisewo za 2021 r.  wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Lisewo za 2021 r.: 

 a) przedstawienie przez Wójta Gminy sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lisewo 

za 2021 r. oraz sprawozdania finansowego Gminy Lisewo za 2021 rok; 

 b) rozpatrzenie przez Radę Gminy sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lisewo za 

2021 r. i sprawozdania finansowego Gminy Lisewo za 2021 rok – dyskusja. 

 c) odczytanie uchwały Nr 1/S/2022 Składu Orzekającego Nr 6 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej    w   Bydgoszczy   z dnia 21 marca 2022 r.  w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym    przez Wójta Gminy Lisewo sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 

2021 r.  wraz   z informacją o stanie mienia Gminy; 

d) przedstawienie   przez Komisję Rewizyjną opinii w   sprawie   sprawozdania 

finansowego Gminy   Lisewo za 2021 r.  oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Lisewo za 2021 r.; 

e) podjęcie   uchwały   w   sprawie   zatwierdzenia   sprawozdania   finansowego Gminy 

Lisewo za 2021 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021r. – projekt nr 2. 

11. Udzielenie   absolutorium Wójtowi Gminy Lisewo z wykonania budżetu Gminy Lisewo 

za 2021 r.: 

a) przedstawienie    wniosku    Komisji     Rewizyjnej     w    sprawie   udzielenia    

absolutorium Wójtowi Gminy Lisewo; 

b) przedstawienie uchwały Nr 2/Kr/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej Nr 6 w Bydgoszczy z dnia 04.05.2022r. w   sprawie opinii o wniosku   

Komisji Rewizyjnej   o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Lisewo za 2021 rok; 

c) przedstawienie    opinii    Komisji   Rady   Gminy    w   sprawie    udzielenia   Wójtowi   

Gminy Lisewo absolutorium; 

d)  dyskusja; 

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lisewo absolutorium z 

wykonania budżetu Gminy Lisewo za 2021 r. - projekt nr 3. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2022 rok- projekt nr 4; 

b) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasto Grudziądz – projekt nr 5 

c) wyrażenie zgody na odpłatne nabycie nieruchomości w miejscowości Krusin – projekt nr 

6 

d) udzielenie dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. podwyższenia Krzyża Sw. W 

Lisewie  – projekt nr 7; 

e) zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie za 

2021r. – projekt nr 8; 

f) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie za 2021r. 

- projekt nr 9 

g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu nieruchomości stanowiących 

mienie komunalne gminy Lisewo na okres do 3 lat- projekt nr 10 

13. Sprawy bieżące i zakończenie Sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wiosek formalny o zmianę kolejności porządku obrad w punkcie 12.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Marek 

Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Elżbieta Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam 

Wojnowski, Monika Zając 

PRZECIW (1) 

Piotr Goliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Antoni Kowalski, Marcin Wysocki 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 

 

 

3. Wyznaczenie Sekretarza obrad. 

Na sekretarza obrad została wyznaczona Wiceprzewodnicząca Rady Anna Dulska. 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z XL Sesji. 

 

Do protokołu z XL Sesji Rady Gminy nie zostały zgłoszone uwagi. Protokół został przyjęty w 

całości. 

 

 

5. Informacja z działalności Wójta Gminy Lisewo. 

 

Wójt Gminy Lisewo Jakub Kochowicz przedstawił informację w formie prezentacji – załącznik nr 

2 do protokołu.  

 

 

6. Przyjęcie sprawozdań Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

„SPRAWOZDANIE z przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli udzielonych przez 

Gminę dotacji dla organizacji pozarządowych 



 

Komisja w dniu 11 kwietnia 2022 r. składzie: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Wojnowski 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Bartosz Jaworski 

Członek Komisji Rewizyjnej Maria Adamczyk 

Członek Komisji Rewizyjnej Iwona Kamińska 

Członek Komisji Rewizyjnej Tomasz Chmarzyński 

     przeprowadziła kontrolę udzielonych przez Gminę dotacje dla organizacji pozarządowych 

     Informacji i wyjaśnień w trakcie kontroli udzieliła inspektor ds. oświaty, kultury i sportu Angelika 

Lewandowska 

       Kontrola zastała przeprowadzona zgodnie z przyjętym przez Komisję Rewizyjną planem 

kontroli. Kontrolą zostały objęte dotacje udzielone przez Gminę dla organizacji pozarządowych: 

Nazwa NGO Kwota Dotacji Data udzielenia dotacji 

Ludowy Klub Sportowy „VICTORIA”| 33 000,00 zł 9.02.2021 r. 

Kuźnia Inicjatyw Lokalnych w Lisewie 9 000,00 zł 13.02.2021 r. 

Ludowy Klub Sportowy „VICTORIA”| 5 000,00 zł 20.12.2021 r. 

 

Ustalenia i zalecenia Komisji Rewizyjnej. 

 

Komisja nie stwierdziła nieprawidłowości. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdań Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli dotacji dla organizacji 

pozarządowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 

 

 

7. Informacje z działalności Komisji Stałych Rady Gminy Lisewo. 

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy Lisewo złożyli sprawozdania z działalności komisji. 



 

 

 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Bibliotek Publicznej w Lisewie. 

 

Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Lisewie Marzenna Szpręglewska przedstawiła 

sprawozdanie z działalności biblioteki w formie prezentacji – załącznik nr 3. 

Radna Aleksandra Uchacz zapytała kto jest zatrudniony jako animator. Pani dyr. odpowiedziała, że 

jako animator zatrudniona jest Agnieszka Waszczuk, która jest również pracownikiem 

resocjalizacyjnym. Radna zapytała również czy jest szansa, że powróci joga. Pani Szpręglewska 

odpowiedziała, że szukają osoby, ale przez remont drogi są trudności z podpisaniem umowy ze 

względu na utrudniony dojazd. Chcą powrotu zajęć, ale przez to, że jest to coraz modniejsze w 

miastach to nie można znaleźć jogina, który mógłby do nas przyjeżdżać. 

9. Raport o stanie Gminy Lisewo w 2021 r. 

 

 

a) przedstawienie przez Wójta Gminy Lisewo raportu o stanie Gminy Lisewo w 2021 r.; 

Wójt Gminy Lisewo przedstawił raport o stanie Gminy Lisewo za 2021  – załącznik nr 4. 

 

b) debata nad raportem; 

Radna Iwona Dobosz pogratulowała bardzo imponującego raportu o stanie gminy. Stwierdziła, że 

zabrakło jej informacji, kilku zdań odnośnie samego Urzędu, jaka jest struktura, co się zmieniło w 

ubiegłym roku. Powinno być chociaż kilka zdań na ten temat. 

Radna Elżbieta Lewandowska powiedziała, że w raporcie Urzędu Gminy podany jest harmonogram 

i czy w tej kolejności będą wykonane te zadania, czy drogi wykonane w poprzednim roku są 

zgodne z programem przebudowy dróg. 

Radny Tomasz Chmarzyński powiedział, że analizując raport o stanie gminy na pewno musi nas 

martwić, że nasza gmina zaczyna się wyludniać. W ciągu ostatnich 6 lat ludność gminy zmalała o 

300 osób. My jako Rada Gminy nie mamy wpływu na każdy z czynników, ale na pewno 

problemem naszej gminy był brak mieszkań i brak terenów pod budownictwo. Ostatnio 

przystąpiliśmy do Spółdzielni Inicjatyw Mieszkaniowych, co uważam jest dobrym krokiem, 

czekamy teraz na te pierwsze mieszkania, które pojawią się na przestrzeni kilku lat. Oby tych 

mieszkań było jak najwięcej. Bardzo dobrze też, że realizujemy plany przekształceń tak, aby jak 

najwięcej terenów pozyskiwać pod cele zabudowy mieszkaniowej. Uważam, że w każdej wsi 

powinny powstawać takie programy, powinny być takie przekształcenia. Może powinniśmy 

opracować jakiś program dla młodych ludzi, młodych małżeństw, gdzie Ci ludzie mogli by mieć 

prawo pierwokupu takich działek, by budować domy mieszkalne i sprowadzać nowych 

mieszkańców. Może jakieś warunki preferencyjne, bonifikaty przy zakupie tych działek. Wiem, że 

ważny jest interes gminy, że gmina szuka też pieniędzy, ale to na pewno procentowało by na 

przyszłość. Ważnym elementem jest zadbanie o infrastrukturę drogową, o szkoły, o opiekę 

medyczną, komunikację, bo to z roku na rok się zmienia i będzie miało duży wpływ w przyszłości 

na zamieszkanie. Cieszą nas wszystkich inwestycje, które w poprzednim roku wynosiły 9ml zł 

fajnie było by utrzymać to na takim wysokim poziomie i myślę, że rok bieżący i przyszły 



zapowiada się dobrze. Dużym problemem są drogi gruntowe, które trzeba asfaltować. Fajnie było 

by rozpocząć budowę ścieżek rowerowych na terenie naszej Gminy, gdyż poza drogą wojewódzką 

tych ścieżek nie mamy i tu jest też ważne zadanie, żeby chociaż w jakimś stopniu zacząć budowę. 

Wiem że Wójt prowadzi rozmowy z Wójtami ościennych gmin i czekamy na efekty tych prac. 

Martwi nas nie wystarczająca subwencja oświatowa, gdyż gmina dokłada w ciągu ostatnich 2 lat 

prawie 6ml zł. Za tą kwotę można by wybudować przedszkole gminne, które patrząc na rozwój 

gminy i zwiększanie liczby ludności miało by miejsce bytu. Od lat mówi się o tej subwencji, ale 

władze centralne nic z tego nie robią. Uważam mimo tych wszystkich trudności rok 2021 był 

bardzo doby dla nas wszystkich. Wspólna praca Wójta, jednostek pomocowych, Sołectw, 

mieszkańców pokazuje, że potrafimy się organizować, jesteśmy świadomi problemów, tworzymy 

wspólnotę i to działa na korzyść nas wszystkich. 

Wójt Jakub Kochowicz podziękował za pytania i zaprosił wszystkich do siebie na rozmowy, o tym 

co dzieje się w gminie. Odniósł się do pytania Pani Dobosz, że zmian w urzędzie nie było 

znaczących, dlatego nie było o tym mowa w raporcie, ale przy tworzeniu kolejnego raportu może 

wziąć to pod uwagę i wspomnieć.  

Odpowiadając na pytanie radnej Lewandowskiej Wójt odpowiedział, że nie nastąpiły żadne zmiany 

w przebudowie dróg, te drogi, które były realizowane są realizowane zgodnie z tym programem. 

Była tylko zmiana dróg w Malankowie. Reszta jest bez zmian. Od czasu do czasu udaje się nam 

zrobić odcinki poza tymi odcinkami próbnymi, ale to one nie są objęte programem 

Głos zabrał przewodniczący stwierdzając, że raport pokazał jak Gmina się rozwija. To co jest 

widoczne i budujące to współpraca między Wójtem, Radą, mieszkańcami czy Sołtysami, praca 

pracowników urzędu gminy , którzy pomagają w realizacji tych zadań 

 

 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lisewo wotum zaufania – projekt nr 1. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lisewo wotum zaufania – projekt nr 1..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 

Uchwała XLI/273/2022  Rady Gminy Lisewo z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Lisewo wotum zaufania została podjęta jednogłośnie -stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

 

10. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Lisewo za 2021 r. wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Lisewo za 2021 r.: 



 

 

a) przedstawienie przez Wójta Gminy sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lisewo za 2021 r. 

oraz sprawozdania finansowego Gminy Lisewo za 2021 rok -stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

b) rozpatrzenie przez Radę Gminy sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lisewo za 2021 r. i 

sprawozdania finansowego Gminy Lisewo za 2021 rok – dyskusja. 

 

 

c) odczytanie uchwały Nr 1/S/2022 Składu Orzekającego Nr 6 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Bydgoszczy z dnia 21 marca 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Lisewo sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2021 r. wraz z informacją o stanie 

mienia Gminy; 

 

 

d) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną opinii w sprawie sprawozdania finansowego Gminy 

Lisewo za 2021 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lisewo za 2021 r.; 

 

Przewodniczący Komisji Adam Wojnowski poinformował, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w 

dniu 26 kwietnia 2022 r. postanowiła pozytywnie zaopiniować sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Lisewo za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania planów finansowych z 

zakresu zadań administracji rządowej zleconych gminie.  

 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Lisewo za 2021 r. 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r. – projekt nr 2. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Lisewo za 2021 r. 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r. – projekt nr 2. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 

Uchwała Nr XLI/274/2022 Rady Gminy Lisewo z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Lisewo za 2021 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2021r została podjęta jednogłośnie -stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

 

11. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Lisewo z wykonania budżetu Gminy Lisewo za 2021 

r.: 

 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Lisewo; 



 

            „Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 26.04.2022 r. postanowiła pozytywnie 

zaopiniować sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Lisewo za 2021 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania planów finansowych z zakresu zadań administracji rządowej 

zleconych gminie. 

Zgodnie z art. 270 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku  o finansach publicznych ( Dz. U. z 2021, poz. 

305 z późn. zm.) komisja wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Lisewo. 

Uzasadnienie: 

Wójt Gminy Lisewo wykonując dyspozycje art. 270 ust.1 ustawy o finansach publicznych przedłożył 

Radzie Gminy sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Lisewo za 2021 rok w określonym 

ustawowo terminie. 

Analizując powyższe sprawozdanie z wykonania, jak i sprawozdanie obrazujące realizację dochodów 

i wydatków budżetowych, przychodów i rozchodów budżetu Gminy, dotacji i wydatków z wykonania 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz zadań realizowanych w ramach porozumień, a także 

planu finansowego funduszu celowego w 2021 roku Komisja Rewizyjna stwierdza co następuje: 

1.Organ stanowiący uchwalił budżet na 2021 po stronie dochodów w wysokości 27.081.290,58 zł i 

po stronie wydatków w wysokości 26.225.960,54 zł, czyli z planowaną nadwyżką budżetową w kwo-

cie 855.330,04 zł. 

W wyniku zmian dokonanych w budżecie w ciągu roku budżet na dzień 31 grudnia 2021 r. wyniósł: 

- po stronie dochodów 38.407.448,30 zł, 

-  po stronie wydatków 39.451.625,26 zł, 

- planowany deficyt 1.044.176,96 zł 

Deficyt ten planowano sfinansować środkami pochodzącymi z wolnych środków. Powyższe wielko-

ści budżetowe zarówno po stronie planu jak i wykonania są zgodne z danymi wynikającymi ze spra-

wozdań o symbolu Rb-NDS, Rb-27S i Rb-28S. 

2. W 2021 roku Gmina uzyskała dochody w kwocie 38.589.865,06 zł, z czego dochody majątkowe 

wyniosły 8.408.672,12 zł, tj.21,8 %  dochodów ogółem. Plan dochodów ogółem zrealizowano w 

100,5 %, w tym dochodów bieżących 101,6 % oraz dochodów majątkowych 96,5 % do planu docho-

dów majątkowych. 

W okresie sprawozdawczym Gmina otrzymała środki z budżetu Unii Europejskiej w wysokości 

1.717.275,51 zł, przy zakładanym planie 2.300.118,03 zł. W sprawozdaniu omówiono wykonanie z 

poszczególnych źródeł. 

W strukturze dochodów stosunkowo duży udział miały subwencje z budżetu państwa, które łącznie 

stanowiły 27,7 % planowanych dochodów ogółem po zmianach oraz dochody własne, stanowiące 

26,6 % planowanych dochodów. Dotacje celowe w planie dochodów stanowiły natomiast 45,7 %. 

Realizacja dochodów za 2021 rok w stosunku do wielkości planu rocznego według źródeł wpływu 

przedstawia się następująco: 



- dochody własne 103,7 %, 

- subwencja ogólna 100,0 %, 

- dotacje celowe 98,9 %. 

Dochody własne zostały zrealizowane w kwocie 10.593.280,23 zł, w tym do najwyżej wykonanych 

należą: 

- podatek od nieruchomości 2.640.167,83  zł, tj. 102,3 % planu, 

- udziały w podatku dochodowym 3.273.142,99 zł, tj. 109,1 % planu, 

- podatek od środków transportowych 112.765,20 zł, tj. 97,2 % planu, 

- podatek rolny 1.258.062,29 zł, tj. 112,8 % planu,    

- podatek od czynności cywilno-prawnych 351.617,01 zł, tj. 107,3 % planu. 

Ze sprawozdania o stanie należności oraz wybranych aktywów finansowych sporządzonego na ko-

niec 2021 roku stan należności wymagalnych wyniósł 1.014.265,75 zł, co stanowi 18,3 % wykona-

nych dochodów. 

Środki z tytułu subwencji ogólnej wpłynęły do budżetu Gminy w wysokości 10.620.272 zł, w tym z 

tytułu subwencji oświatowej 5.075.402 zł. Wskaźnik procentowy wykonania subwencji oświatowej 

w stosunku do planu wyniósł 100,0%. 

Natomiast wpływy do budżetu z tytułu dotacji celowych wyniosły 17.376.312,83 zł. 

Środki z tytułu dotacji uzyskano w szczególności na zadania: 

- własne 2.299.797,97 zł, tj. 80,6 % planu, 

- zlecone 8.516.409,83 zł, tj. 100 % planu, 

3. Wydatki budżetowe - w ramach zaplanowanych wydatków ogółem udział wydatków bieżących 

stanowił 72,2 %, a wydatków majątkowych (inwestycyjnych) – 27,8 %. Realizacja wydatków ogółem 

za 2021 rok wyniosła 36.498.839,24 zł, to jest 92,5 % planu, w tym wydatków bieżących 96,0 % i 

wydatków majątkowych 83,3 %. W zakresie wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń, na plano-

waną po zmianach kwotę 10.808.947,32 zł, wykonano 10.577.228,74 zł, co stanowi 97,9 % planu po 

zmianach. 

Wydatki inwestycyjne w 2021 roku zostały zrealizowane w kwocie 6.131.241,46 zł, co stanowi 77,0 

% planu rocznego i realizacja ich została omówiona w sprawozdaniu z podaniem przyczyn niższego 

wykonania. Dotacje z budżetu Gminy dla jednostek sektora finansów publicznych oraz spoza sektora 

finansów publicznych zostały zrealizowane w stosunku do planu w granicach 97,7 %. 

Na koniec roku budżetowego wykonane wydatki bieżące były niższe niż wykonane dochody bieżące. 

W realizacji wydatków za badany okres nie wystąpiło przekroczenie wydatków. 

4. W Sprawozdaniu z wykonaniu budżetu Gminy ujęto informacje o wysokości zrealizowanych w 

2021 roku dochodów z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wydatków 



poniesionych na funkcjonowanie systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, zgodnie z wy-

mogiem określonym przepisem art. 6r ust.2e ustawy z dnia 13 września 1996 roku o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach. 

 5. W wyniku zrealizowanych dochodów i wydatków w wielkościach przedstawionych w sprawoz-

daniu Wójta za 2021 rok, budżet jednostki zamknął się nadwyżką w wysokości 2.091.025,82 zł wo-

bec planowanego rocznego deficytu w wysokości 1.044.176,96 zł. 

Ze sprawozdania o nadwyżce i deficycie jednostki samorządu terytorialnego za 2021 rok wynika, że 

planowano spłatę zobowiązań w kwocie 855.330,04 zł. Natomiast spłacono kwotę 855.330,04 zł, co 

stanowi 100 % planu. 

Gmina zabezpieczyła w budżecie środki na realizację w 2021 roku spłat rat zobowiązań zaliczanych 

do rozchodów budżetu. 

Ze sprawozdania o stanie zobowiązań według tytułów dłużnych oraz gwarancji i poręczeń wynika, 

że na koniec 2021 roku zadłużenie jednostki wyniosło 7.051.962,76 zł, co stanowi 18,3 % dochodów 

wykonanych ogółem. 

6. Przedłożone sprawozdanie zawierało wykaz jednostek budżetowych, które utworzyły rachunki do-

chodów własnych oraz zestawienie dochodów własnych i wydatków nimi sfinansowanych . 

Przebieg realizacji zadań przez w/w formę organizacyjno-prawną został omówiony w sprawozdaniu. 

7. Załączona do sprawozdania z wykonania budżetu informacja o stanie mienia komunalnego wypeł-

nia kryteria określone w art. 267 ust.1 pkt 3 ustawy o finansach publicznych. 

8. Przyjęty tryb publikacji sprawozdania rocznego jest zgodny z obowiązującymi przepisami prawa. 

Komisja Rewizyjna przeanalizowała wykonanie podjętych uchwał przez Radę Gminy - Komisja nie 

wniosła uwag. 

Komisja Rewizyjna zapoznała się ze sprawozdaniami z wykonania budżetu, sprawozdaniami 

finansowymi i informacją o stanie mienia Gminy Lisewo za 2021 rok oraz z Uchwałą Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 

Lisewo sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy. 

Ujęte w budżecie Gminy zadania na 2021 rok zostały wykonane. Uwag nie stwierdzono. Przedłożona 

przez Wójta Gminy sprawozdawczość budżetowa zgodna jest z podjętymi uchwałami budżetowymi 

na 2021 rok. 

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy. 

 

 

a) przedstawienie uchwały Nr 2/Kr/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 

6 w Bydgoszczy z dnia 04.05.2022 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Lisewo za 2021 rok; 

 

 

 

 



b) przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lisewo 

absolutorium; 

 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Beata Brzozowska poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała udzielenie Wójtowi Gminy Lisewo absolutorium. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Maria Adamczyk poinformowała, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała udzielenie Wójtowi Gminy Lisewo absolutorium. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Wojnowski poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

udzielenie Wójtowi Gminy Lisewo absolutorium.   

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Marcin Wysocki poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała udzielenie Wójtowi Gminy Lisewo absolutorium. 

 

 

c) dyskusja; 

 

brak dyskusji 

 

 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lisewo absolutorium z wykonania 

budżetu Gminy Lisewo za 2021 r. - projekt nr 3. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lisewo absolutorium z wykonania budżetu 

Gminy Lisewo za 2021 r. - projekt nr 3..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 

Uchwała Nr XLI/275/2022 Rady Gminy Lisewo z dnia 14.06.2022 r. w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy Lisewo absolutorium z wykonania budżetu Gminy Lisewo za 2021 r. została podjęta jednogłośnie -
stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 

Wój Gminy Lisewo Jakub Kochowicz oraz Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska otrzymali 

gratulacje i kwiaty.  

 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 

a) zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2022 rok - projekt nr 4; 

Sekretarz Gminy Izabela Klafczyńska przedstawiła zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2022 r. 



 

Dyskusja 

Radny Bartosz Jaworski odniósł się do wzrostu kwoty na lokalny transport zbiorowy wzrostu 

kosztów o 60000 zł, zapytał w jaki sposób oszacowano tę kwotę i z czego wynika ta kwota? 

Skarbnik Izabela Klafczyńska odpowiedziała, że oszacowanie zostało dokonane na podstawie 

dotychczasowego wykonania, na podstawie faktur, które wpłynęły od początku stycznia do końca 

maja. Mamy wykonanie i na podstawie tego szacujemy, ile brakuje nam w planie na kolejne 

miesiące. Sądzę, że może być tu jeszcze kolejne zwiększenie z racji stawek paliw. Będziemy 

musieli jeszcze zabezpieczyć środki, gdyż projekt planu budżetu tworzony był w listopadzie 

zeszłego roku. Ze względu na sytuację makroekonomiczną w kraju nie jesteśmy w stanie dzisiaj 

przewidzieć jak będą kształtowały się ceny, jeśli chodzi o transport. 

Radny Bartosz Jaworski zapytał jak ta kwota przełoży się na zmiany wzrostu kosztu 

wozokilometra? W momencie podpisania umowy z dostawcą usług z Pks-em koszt tego 

wozokilometra wynosił 8,25, aktualnie jest 8,80 bo w marcu podniesiony był ten koszt i 

aneksowana była umowa. Czym motywuje dostawca usług wzrost wynagrodzenia za świadczenie 

usług. Jak odbywają się tego typu rozmowy? Usługodawca zgłasza swoje roszczenie informuje, że 

cena usługi rośnie i zwraca się do Gminy z prośbą o zwiększenie wynagrodzenia za usługę. Czy 

gmina negocjuje z dostawcą warunki realizacji umów? Jeśli tak to poproszę o odpowiedz. Pytanie 

jak wysoko będziemy podnosić tą stawkę wynagrodzenia, bo mam wrażenie, że dostawca usług 

dyktuje nam warunki usług. Czy są jakieś inne rozwiązania? Czy są analizowane inne rozwiązania, 

poszukania tańszego przewoźnika? Czy były wystosowywane zapytania w tym temacie. Bo jeśli ta 

cena ma iść w górę, to jak bardzo mimo wzrostu cen paliwa Gmina jest w stanie podołać wzrostom 

związanym z tą usługą. 

Skarbnik Izabela Klafczyńska odpowiedziała, że firma transportowa zwróciła się z prośbą o 

aneksowanie sumy w związku ze wzrostem ceny paliwa. Analizowaliśmy ceny paliw na rynku i ich 

wniosek był jakby zasadny. Firma z drugiej strony proponowała inne rozwiązania ekonomiczne, 

których nie przyjęliśmy, bo były dla nas niekorzystne.  Co do ceny również dyskutujemy i 

rozmawiamy. To nie tak, że firma proponuje ceny a my się zgadzamy. Patrzymy obiektywnie na 

prośbę, ponieważ spółka nie będzie finansowała nas jako Gminy i finansowała nam przejazdy. W 

związku z tym cena za wozokilometr została przeanalizowana pod kontem finansowym i dlatego 

zgodziliśmy się na niewielki wzrost motywując tym, że nie wiemy jaka będzie sytuacja na rynku. 

Cena paliwa jest tak dynamiczna, że zaproponowaliśmy wzrost ceny za wozokilometr ale będziemy 

mieli na uwadze co będzie się dalej działo na rynku. Jeśli te ceny poszybują znacząco do góry to 

spodziewamy się, że spółka znowu wystąpi o aneksowanie umowy. Patrzymy na to obiektywnie i ze 

zrozumieniem. Dbając o budżet i o nasze finanse i spełniając zadanie, które wynika z ustawy o 

samorządzie gminnym analizujemy i nadzorujemy w pełni świadomie tą sytuację. Firma pokazuje 

nam jak rosną koszty, jaki były ceny paliw w momencie podpisania umowy, a jakie są teraz i 

zdajemy sobie sprawę ze te aneksy są uzasadnione. 

Radny Bartosz Jaworski powiedział, że aktualne ceny paliwa nie przewyższają tego poziomu, który 

był w marcu w momencie podpisywania umowy i zwiększenia ceny wozokilometra, to dlaczego 

jest wniosek przewoźnika o podwyższenia tego wynagrodzenia. Nawiązuje do zwiększenia planu o 

60000zł. 

Skarbnik Izabela Klafczyńska powiedziała, że aneks który został podpisany w marcu wynikał z 

racji zmiany ceny paliwa jeśli chodzi o sytuację rynkową, a wstępnie podpisaną umową, która była 

wcześniej. Jeśli chodzi o zmianę planu mieliśmy zabezpieczone 179000 z dofinansowania plus 

wkład własny w rozdz. 80113, ale te przewozy, dodatkowe przewozy i transport lokalny zwiększyły 

uległo zwiększenie stawki. Doszły dodatkowe przejazdy, które zostały zafakturowane więc musimy 



zabezpieczyć środki. Te 60000 nie jest bezpośrednio związane z ceną paliwa, ale z całym zadaniem 

i sądzę, że do końca roku będziemy musieli jeszcze zwiększyć środki. 

Radny Bartosz Jaworski zapytał, czyli cena wozokilometra nie wzrośnie? 

Skarbnik Izabela Klafczyńska odpowiedziała, że tego nie wiemy, zależy to od sytuacji cen paliw na 

rynku. Jeżeli ceny wzrosną to podejrzewamy, że firma znowu zgłosi się do nas o aneksowanie 

warunków umowy. 

Wójt Jakub Kochowicz powiedział, że było pytanie czy negocjowaliśmy z innymi firmami i czy 

szukaliśmy innego rozwiązania. Transport, a w szczególności transport dzieci do szkół jest na tyle 

delikatny, że nie możemy pozwolić sobie na zerwanie umowy i szukanie przewoźników, którzy nie 

zapewnią nam odpowiedniej wielkości autobusów na odpowiedni czas, i wcale nie jest 

powiedziane, że zrobią to taniej. Pani Skarbnik bardzo wyczerpująco przekazała informacje co do 

negocjacji i co do rozmów z przewoźnikiem. Nie bierzemy pod uwagę rozwiązania umowy z 

przewoźnikiem, bo nie możemy pozwolić sobie na to, że nagle dzieci nie dojadą do szkoły. 

Podobne negocjacje prowadzone były z naszym lokalnym przewoźnikiem, który dowozi dzieci z 

niepełnosprawnością do Bydgoszczy i tam również ta stawka ze względu na inflację i wzrost cen 

była podniesiona. Nie dotyczy to tylko tego jednego przewoźnika. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Gminy Lisewo na 2022 rok - projekt nr 4; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta Lewandowska, Aleksandra 

Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

PRZECIW (1) 

Bartosz Jaworski 

 

Uchwała Nr XLI/276/2022 Rady Gminy Lisewo z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Lisewo na 2022 rok została podjęta jednogłośnie -stanowi załącznik Nr 8  do protokołu. 

 

 

 

b) Skarbnik Gminy Izabela Klafczyńska omówiła projekt w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Gminy Miasto Grudziądz - projekt nr 5; 

Skarbnik Gminy powiedziała, że zmiana kwoty udzielonej pomocy finansowej dla gminy 

Grudziądz wynika ze wzrostu zwierząt, nad którymi gmina musi sprawować opiekę, zwierzętami 

bezdomnymi które trafiają pod naszą opiekę i to jest nasze zadanie. Wcześniej było przyszykowane 

10000zł ale na dany moment okazuje się, że jest to kwota niewystarczająca w związku z tym 

istnieje konieczność podjęcia przez państwo uchwały o zwiększeniu tej kwoty. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasto Grudziądz - projekt nr 5; 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 
Uchwała Nr XLI/277/2022 Rady Gminy Lisewo z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Gminy Miasto Grudziądz  została podjęta jednogłośnie -stanowi załącznik Nr 9  do protokołu. 

 

 

c) Przedstawiono projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

w miejscowości Krusin - projekt nr 6; 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 

 
Uchwała Nr XLI/278/2022 Rady Gminy Lisewo z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
odpłatne nabycie nieruchomości w miejscowości Krusin  została podjęta jednogłośnie -stanowi załącznik Nr 
10  do protokołu. 

 

 

 

d) Przedstawiono projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej 

p.w. Podwyższenia Krzyża Św. w Lisewie - projekt nr 7. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Św. w Lisewie - 

projekt nr 7. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 
Uchwała Nr XLI/279/2022 Rady Gminy Lisewo z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie udzielenia dotacji 
celowej Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Podwyższenia Krzyża Św. w Lisewie została podjęta jednogłośnie-
stanowi załącznik Nr 11  do protokołu. 

  



 

 

e) Przedstawiono projekt w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Lisewie za 2021 r. – projekt nr 8. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie za 2021 r. – 

projekt nr 8..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 
Uchwała Nr XLI/280/2022 Rady Gminy Lisewo z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie za 2021 r została podjęta jednogłośnie 
stanowi załącznik Nr 12  do protokołu. 

 

 

 

f) Przedstawiono projekt w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Gminnego Ośrodka 

Zdrowia w Lisewie – projekt nr 9. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie – projekt nr 9..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 
Uchwała Nr XLI/281/2022 Rady Gminy Lisewo z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie oceny sytuacji 
ekonomiczno – finansowej Gminnego Ośrodka Zdrowia w Lisewie została podjęta jednogłośnie stanowi 
załącznik Nr 13  do protokołu. 

 

 

g) Przedstawiono projekt w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i 

najmu nieruchomości stanowiących mienie komunalne gminy Lisewo na okres do 3 lat - projekt nr 

10. 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu nieruchomości stanowiących 

mienie komunalne gminy Lisewo na okres do 3 lat - projekt nr 10..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maria Adamczyk, Beata Brzozowska, Tomasz Chmarzyński, Iwona Dobosz, Anna Dulska, Piotr 

Goliński, Marek Góreczny, Bartosz Jaworski, Iwona Kamińska, Antoni Kowalski, Elżbieta 

Lewandowska, Aleksandra Uchacz, Adam Wojnowski, Marcin Wysocki, Monika Zając 

 
Uchwała Nr XLI/282/2022 Rady Gminy Lisewo z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu nieruchomości stanowiących mienie komunalne gminy Lisewo 
na okres do 3 lat została podjęta jednogłośnie stanowi załącznik Nr 14  do protokołu. 

 

 

 

13. Sprawy bieżące i zakończenie Sesji. 

 

Radna Elzbieta Lewandowska powiedziała, że chce podziękować w takiej uroczystej chwili. Jadąc 

naszym autobusem, który darmowo dowozi mieszkańców do Lisewa Pani Strupowska wiozła całą 

klasę na mecz do Lisewa. Było to bardzo miłe, że ten autobus jest wykorzystywany. Kierowca 

mówił, że bardzo często jest pełen autobus. Dziękuję za to. 

Radny Bartosz Jaworski powiedział, że przypomina się w sprawie kapliczki przy ul. Chełmińskiej, 

odnowienia i przywrócenia jej do stanu pierwotnego. 

 

Wójt Jakub Kochowicz Powiedział, że rozmawiał i będą odnawiane kapliczki i w Mgoszczu i w 

Lisewie. 

Radny Marek Góreczny powiedział, że w Lisewie powstały nowe ulice i kiedy będą nowe tabliczki 

kierunkowe? 

Wójt Jakub Kochowicz powiedział, że z tego co pamięta to w zeszłym tygodniu były wstawiane, 

przynajmniej jakieś były wstawiane. Może ze względu na przebudowę drogi nie była wstawiona. 

Pracownicy w ubiegły czwartek jechali wstawiać. 

Protokół sporządziła: Angelika Lewandowska 

Przewodniczący 

Rada Gminy Lisewo 

Piotr Goliński  

Sekretarz obrad 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Dulska 


